## 國立臺灣大學政治學系徵聘專任教師 公告

- 一、職別:助理教授、副教授或教授。
- 二、資格:需具博士學位或於應徵時間截止前已完成博士學位所有要求取得畢業學校權責單位開具臨時學位證明文件者。
- 三、專長:國際關係理論、中國、東亞及其他國際關係相關研究。(須能以中、英文 授課)

四、名額:1名。

## 五、檢附資料:

- (一)基本資料表。(請至本系網頁本則徵聘公告下載使用)
- (二)中文學經歷簡介。
  - 1. 含基本資料、學經歷簡介、學術專長、歷年著作目錄等。
  - 2. 明列曾修習與應徵領域相關之課程、或曾發表之論著。
  - 3. 明列可或曾開授與應徵領域相關之課程名稱及課程大綱概述。
- (三)身分證明文件影本。
- (四)博士學位證明文件影本或畢業學校權責單位開具臨時學位證明文件。
- (五) 現職或經歷證明影本、曾任教職者須附曾任教職之證明文件影本。(如獲選為 候選人,屆時須繳交現職證明正本。)
- (六)歷年成績單:
  - 1. 申請專任助理教授者,須檢附大學以上(含大學)修業成績單一份(正本、 影本均可,如獲聘任,屆時須繳交博士班歷年修業成績單正本)。
  - 2. 申請專任副教授或專任教授者,須檢附博士班歷年修業成績單正本。
- (七)5年內代表著作(自行擇一為代表作,其餘列為參考作)及7年內參考著作。 獲得博士學位5年內之申請人,博士論文若未列為代表著作或參考著作者,請 檢附博士論文。(以115年8月1日往前推算)
- (八)推薦函二份。(具副教授、教授證書者免附)
- 六、申請方式:備妥資料以 e-mail 寄至本系聯絡人鄧小姐電子信箱
  dengyafan@ntu.edu.tw,電子郵件主旨請寫「應徵國關組專任教師-姓
  名」。
- 七、應徵時間:截止日為114年12月3日止(逾期或資料不全者,恕無法受理);預

定用人時間:115年8月。

八、聯絡方式:電話:(02)3366-8450 傳真:(02)2365-3433

聯絡人: 鄧小姐 E-mail: dengyafan@ntu.edu.tw

# Faculty Position Announcement (International Relations Division) in the Department of Political Science, National Taiwan University

### **Faculty Position Announcement (International Relations Division)**

The Department of Political Science at National Taiwan University invites applications for a full-time faculty position in the International Relations Division.

#### 1. Position Rank:

Assistant Professor, Associate Professor, or Professor.

#### 2. Qualifications:

Applicants must hold a Ph.D. degree, or have completed all requirements for the Ph.D. and obtained an official provisional certificate from their degree-granting institution by the application deadline.

#### 3. Areas of Specialization:

International Relations (IR) theories, China, East Asia, and/or research in other IR-related fields. Candidates must be able to teach in both Chinese and English.

## 4. Number of Positions:

One (1).

## 5. Application Materials:

Applicants should submit the following documents before deadline for consideration:

- 1. Completed application form (Please download this recruitment announcement from the department website for use.).
- 2. Curriculum vitae in Chinese, including:
  - Personal information, academic background, and professional experience.
  - Areas of research expertise and a complete list of publications.
  - A list of courses taken or publications relevant to the field of application.
- A list of courses the applicant can offer in the relevant field, with brief course descriptions (syllabus preferred).
- 3. Copy of identification document.

4. Copy of doctoral diploma, or provisional certificate issued by the applicant's degree-granting

institution.

5. Proof of current or past employment. Applicants with prior teaching experience must provide

relevant documentation. (Selected candidates will be required to submit the original copy of proof of

current employment.)

6. Academic transcripts:

- Applicants for Assistant Professor must submit transcripts from undergraduate and all graduate

studies (copies acceptable; original doctoral transcripts required upon appointment).

- Applicants for Associate Professor or Professor must submit original doctoral transcripts.

7. Publications:

- One representative publication from within the past five years (to be designated by the

applicant).

- Additional publications from within the past seven years may be submitted as supplementary

materials.

- Applicants who received their Ph.D. within the past five years must also submit a copy of their

dissertation if it is not designated as a representative or supplementary work. (The five- and seven-

year periods are counted backward from August 1, 2026.)

8. Two letters of recommendation. (Applicants who already hold the rank of Associate Professor or

Professor are exempt from this requirement.)

**6. Application Procedure:** 

Please send all required documents by email to Ms. Deng (dengyafan@ntu.edu.tw). The subject line

should read: "Application – International Relations Faculty Position – [Applicant's Name]."

7. Application Deadline:

December 3, 2025. (Late or incomplete applications will not be considered.)

Anticipated Start Date: August 2026.

8. Contact Information:

Department of Political Science, National Taiwan University

Telephone: +886-2-3366-8450

Fax: +886-2-2365-3433

Contact Person: Ms. Deng

Email: dengyafan@ntu.edu.tw